



Tussen-alv

7 FEBRUARI 2022
BESTUUR PRONK

Inhoud

1. Opening	3
3. Vaststellen agenda	3
4. Actiepunten	3
5. Binnengekomen post	3
6. Goedkeuren Notulen	8
7. Mededelingen	8
8. Bestuur Pronk	9
a. Secretarieel halfjaarverslag	9
b. Kascommissie halfjaarverslag:	13
c. Financieel halfjaarverslag	15
d. HSVL-intro	21
e. Ledenportaal	22
f. Ledeninitiatieven	22
9. Activiteitencommissie	22
a. Secretarieel halfjaarverslag:	22
b. Financieel halfjaarverslag	23
10. Archiefcommissie	25
a. Secretarieel halfjaarverslag	25
11. Carrièrecommissie	25
a. Secretarieel halfjaarverslag	25
b. Financieel halfjaarverslag	25
12. COACH	26
a. Secretarieel halfjaarverslag	26
b. Financieel halfjaarverslag	27
13. Déja Vu redactie	28
a. Secretarieel halfjaarverslag	28
b. Financieel halfjaarverslag	28
14. Feestcommissie	29
a. Secretarieel halfjaarverslag:	29
b. Financieel halfjaarverslag	29
15. Grote Reiscommissie	31
a. Secretarieel halfjaarverslag	31
b. Financieel halfjaarverslag	32
16. Kleine Reiscommissie	32
a. Secretarieel halfjaarverslag	32
b. Financieel halfjaarverslag	33

17.	Propagandacommissie	34
a.	Secretarieel halfjaarverslag	34
18.	Symposiumcommissie	34
a.	Secretarieel halfjaarverslag	34
b.	Financieel halfjaarverslag.....	34
19.	Richtlijnen ALV-voorzitter	35
20.	Diescommissie en Propagandacommissie	35
21.	W.V.T.T.K.	35
22.	Rondvraag	35
23.	Sluiting	35

Aanwezigen: Enzo Bons, Claartje van t 'Hof, Lucas Bakkum, Camille Beijer, Kenny Bovendeert, Sarah van Leeuwen, Marien de Ruyter, Arjan van der Hoff, Nimué Meijer, Kjeld Bottre, Niek Schilperoord, Claudia Moreira Calzadilla, Pim Schoonebeek, Ivo Kostons, Femke Kahlmann, Coen de Witt Wijnen, Wessel Kornegoor, Lucas Drop, Caroline Ottenbros, Ruben Snoek, Lianne Imthorn, Hanne Hassink, Mazarine Hoes, Suzanne Elbers, Chris Voskamp, Noor Jongeneel, Christopher Coolen, Wouter van der Hoff, Mirte Gosselink, Hilde Verder, Jelle de Boer, Floris van Adrichem, Nick Velt, Sander Groenendijk, Daphne van Wijngaarden, Michael Reintjens, Tommy van Thienen, Zeynep Su Yasar, Sam Peters, Emma van Herwijnen, Amal Maatoug, Thirza Terdu, Dirk van Vugt, Charlotte Schuite, Lianne Bubbart, Bryan Sodenkamp, Jasper Kol, Rosa Versluis, Arie Benschop, Diura Bijlsma, Inge Pronk, Elianne Koevoets, Emile van der Vis.

1. Opening

Inge: Ik open de Tussen-alv om 17:00 op 7 februari 2022.

2. Vaststellen agenda

Inge: 'Ik vraag aan de zaal of ze nog punten hebben die er besproken moeten worden.'

Daphne: 'Mogen we de agenda ook op het scherm zien?'

Inge: 'Ik had het hem al klaar gezet: kijk eens, daar is hij, de agenda. Verder nog punten vanuit de zaal?'

3. Actiepunten

Inge: 'Jullie hebben allemaal de actiepunten kunnen zien in de mail die werd verstuurd voor de alv. Ik geef eerst het woord aan Dirk, omdat hij ons controleert op de actiepunten. Dan bespreken we kort waar deze aan bod zullen komen in de alv.'

Dirk: 'De actiepunten zijn nieuw ingevoerd. Een aantal hiervan moeten vandaag besproken worden. Het doel van dit puntje is dat we even kort uitlichten waar deze punten besproken moeten worden. Daar doe ik ook mijn suggestie voor. Herzien werkwijze Kascommissie: aan de Kascommissie is hard gewerkt door Jan, Ivo en Arie, deze zullen we bespreken bij de begroting. Dan de goedkeuring van het ledenportaal door de RvA: ik heb even met de heer den Boer gesproken, voorzitter van de RvA, die hebben samen gekeken met het bestuur naar een ledenportaal en dat is goed en wel gelukt. Dan de evaluatie van ledeninitieven, volgens mij had het bestuur daar een idee over?'

Inge: 'Dat komt bij onze persoonlijke stukken, puntje 7f.'

Dirk: 'Dat is hetzelfde bij de verplaatsing van de Kies-alv en de HSVL-intro. Allemaal hetzelfde puntje, 7f.'

Inge: 'Ja.'

Dirk: 'Verder wil ik zeggen dat de aanpassingen op de begroting die jullie hebben aangevraagd als het goed is zijn doorgevoerd door Arie. Dat zullen jullie zo zien bij de begroting. Dat zijn de actiepunten voor nu. Als er nog punten komen opborrelen dan zal ik dat opnoemen.'

4. Binnengekomen post

Inge: 'Dan het volgende puntje, binnengekomen post. Diura, is er iets binnengekomen?'

Diura: 'Ja, een motie.'

'Geachte ALV,

Elke vereniging heeft een vertrouwenspersoon nodig, iemand waar leden naar toe kunnen om gevoelige zaken te bespreken, die leden kan adviseren en die advies kan geven aan het bestuur of de alv om bepaalde veranderingen te maken. Deze vertrouwenspersoon hoort bekende te zijn in de vereniging en een laagdrempelig aanspreekpunt te zijn voor de leden. Tot dusver is deze cruciale rol volledig ondergebracht bij de assessor intern. Die doet altijd zijn of haar best om deze rol zo goed mogelijk te vervullen. Hiervoor heb ik dan ook veel respect en waardering. Het is naar mijn mening echter zo dat de rol van vertrouwenspersoon inherent het beste niet bij het bestuur kan worden ondergebracht, hoe geschikt het desbetreffende bestuurslid ook is.

Naar mijn mening zou het verstandig zijn om een extra functie van vertrouwenspersoon te creëren en deze buiten het bestuur onder te brengen, wellicht bij de Raad van Advies (RvA). Het doel hiervan is om een zekere afstand en neutraliteit te garanderen tussen een vertrouwenspersoon en bepaalde problematiek. Bovendien komt de vertrouwenspersoon neutraler over als het gaat om zaken betreffende het bestuur zelf, wanneer deze vertrouwenspersoon niet in het bestuur zit. Tot slot zou men via een vertrouwenspersoon het bestuur anoniem bepaalde zaken kunnen voorleggen en het bestuur kunnen adviseren bepaalde beleidsveranderingen door te voeren. Hierbij is het vertrouwen in zijn of haar vertrouwelijkheid van enorm belang. In de huidige situatie kan het idee ontstaan dat de intern niet altijd onpartijdig is. Ook volledig onterecht schaadt dit idee de functie van vertrouwenspersoon. Vandaar dat verdere afstand ten opzichte van het bestuur de drempel kan verlagen om een vertrouwenspersoon aan te spreken. De vertrouwenspersoon zou bijvoorbeeld een eigen emailadres kunnen krijgen waar mensen naar kunnen mailen als ze tegen problemen hebben. Deze problemen zouden vervolgens anoniem kunnen worden doorgegeven aan het bestuur of de alv met eventuele oplossingen voor dergelijke problemen.

De kwalificaties van de vertrouwenspersoon laat ik graag over aan de alv. Wel wil ik als startpunt van de discussie een aantal punten voordragen. Allereerst lijken mij oud-internen zeer geschikt om deze functie op zich te nemen. Zo is heb momenteel bij de studentenvereniging SIB zo dat de oud-intern automatisch de rol van vertrouwenspersoon krijgt. Ten tweede denk ik dat het van meerwaarde zou zijn als de vertrouwenspersoon ook lid is van de RvA, zodat hij of zij ook in die capaciteit advies kan geven aan het bestuur. Tot slot zou het naar mijn idee bijdragen aan de vertrouwelijkheid en bekendheid van de functie bijdragen als de vertrouwenspersoon apart wordt voorgedragen en vervolgens ingehamerd op een alv.

Als laatste punt wil ik nog opbrengen dat het hier niet gaat over individuele bestuursleden of het uitmuntende werk wat de internen hebben bereikt. De afgelopen jaren hebben de internen zonder twijfel veel mensen geholpen en ik ga ervan uit dat ze dit in de komende jaren nog steeds met alle liefde zullen doen. Als contactpersoon met de commissies zal de intern altijd een belangrijk aanspreekpunt blijven voor de leden. De aparte functie van vertrouwenspersoon behoort dan ook gezien te worden als een toevoeging op de bestaande situatie.

Dit alles gezegd hebbende wil ik de volgende motie indienen bij de alv: Er moet een aparte vertrouwenspersoon komen bij wie leden hun klachten of problemen kunnen voorleggen. Deze vertrouwenspersoon hoort los te staan van de het bestuur.

Deze motie is ingediend door:

Marien de Ruyter

Medeondertekend door

Bryan Sodenkamp, Enzo Bons'

Inge: 'Bedankt Diura voor het voorlezen en Marien voor het inleveren van de motie. Ik heb tegen Dirk gezegd dat wij eerst reageren, zodat jullie weten hoe het 33^{ste} bestuur er in staat. Binnen het bestuur is ook al over de rol van de vertrouwenspersoon gepraat. Dat in de zin dat de intern – op dit moment Elianne - nu al vertrouwenspersoon is bij ons en dat dit bij grote verenigingen niet altijd het geval is. Daar zijn soms externen de vertrouwenspersoon. We hebben bij StOP ook al gevraagd of zij een training kunnen faciliteren over vertrouwenspersonen en de protocollen. Ook zijn er leden bij ons geweest en hebben we nagedacht over situaties die bij studenten voor kunnen komen, zoals met grensoverschrijdend gedrag. Jullie hebben ook allemaal de Boos documentaire gezien. De RvA vroeg ook of daar al protocollen voor zijn en hoe de HSVL er nu zijn. Er zijn nu geen protocollen maar wij willen dit wel graag. We gaan een inspraakavond organiseren met een extern persoon, we zijn nu naar die persoon op zoek. Dat is dus open voor leden, en daar gaat het bestuur niet over beslissen verder. De mensen die hier kwamen met deze zorgen stonden ook positieve tegenover. Wij vinden dat een vertrouwenspersoon onderzocht moet worden, en dat is blijkbaar al een keer gedaan. Er moet volgens ons nogmaals door gekeken worden, een RvA is bijvoorbeeld ook een orgaan van het bestuur en gekozen door het bestuur. Wij vinden niet dat wij dit onderzoek moeten organiseren omdat wij het bestuur zijn en maar met 5, en al veel omhanden hebben. We zouden graag vinden wat de leden ervan vinden. Daarom zijn wij voorstander van een werkgroep die op een uitspraak komt bij de Kies-alv.'

Zeynep: 'Is het geen idee om een pilot uit te voeren? Is het niet het beste het uit te testen?'

Inge: 'Ik denk dat het een goede oplossing is, als je iets uitdenkt is het altijd anders dan hoe iets werkt. Maar het is belangrijk, stel het 34^{ste} zou de eerste zijn met een andere vorm van vertrouwenspersoon, dan is het belangrijk om daarvoor al een handleiding te hebben. Anders wordt het op het 34^{ste} hun bordje geschoven, en dan moeten zij het allemaal oplossen. Dat is ook niet de bedoeling.'

Dirk: 'Misschien goed om een stap terug te gaan. Zijn er misschien nog reacties op Mariens motie.'

Lianne: 'Leander is er niet vanavond, dus ik reageer namens Leander ook via de RvA. Wij hebben deze motie al mogen inzien en besproken. De RvA is in principe een orgaan voor gevraagd advies, en daarmee staan wij dus ook open voor de leden en dingen die niet bij het bestuur of de intern benoemd kunnen worden.'

Inge: 'Ja dat klopt zeker, dat de RvA open is. Dankjewel voor je bijdrage.'

Lianne: 'We hebben ook een e-mailadres. Als je ons wil bereiken.'

Inge: 'Het is hier allemaal zo transparant!'

Dirk: 'Misschien uit historisch oogpunt: dat e-mail adres is voortgekomen uit deze zelfde discussie. Van dat e-mailadres is toen voor dergelijke zaken nooit gebruik gemaakt. Dus misschien de vraag aan de RvA of dat nu anders zou zijn. Ik zie al meteen een paar reacties'

Zeynep: 'Misschien is het wel voor huidige leden dat de RvA niet heel toegankelijk is, omdat ze vaak oudere leden zijn. Ze staan vaak niet middenin de vereniging. Misschien moet je ook naar andere mensen kijken die heel toegankelijk zijn voor een lid om naar toe te stappen. Oud-bestuursleden zijn vaak mensen die al verder zijn, in de studie en de vereniging.'

Dirk: 'Ze hebben een beetje een afstand?'

Zeynep: 'Ja, dan voelen eerstejaars bijvoorbeeld zich misschien een beetje geïntimideerd om de stap te zetten richting de RvA.'

Claartje: 'Ik denk dat ik als zielige eerstejaars niet persé de moed zou hebben om een mail te sturen naar de RvA, dan zou bijvoorbeeld een whatsapp nummer toegankelijker zijn. Ik ben gelukkig nog niet seksueel geïntimideerd. Een mailtje is voor mijn generatie een heel groot iets.'

Inge: 'Je wil gewoon in iemand dm's sliden.'

Claartje: 'Ja!'

Jan: 'Ik ben een beetje bang dat je hiermee de positie van intern een beetje gaat ondergraven. Ik denk sowieso dat we in 2017 deze discussie hebben gehad, en dat we daardoor de RvA iets meer zichtbaar hebben gemaakt. Het feit dat daar weinig gebruik van is gemaakt duidt er misschien op dat er gewoon niet zo veel vraag naar is. Je hebt met de RvA praktisch gezien hetzelfde probleem als met de intern. Ik denk wel dat er een klankboordgroep of iets dergelijks kan worden opgetuigd.'

Inge: 'Ja, nogmaals wij stellen geen oordeel. Wij zeggen niet: wij willen dat deze groep er komt. Het lijkt ons alleen een slim idee.'

Dirk: 'Nog even de laatste handen in de lucht.'

Noor: 'Ja, de RvA draagt nu niet zozeer meer uit dat je daar je ei kwijt kan. Het is ook een groep, dat vind ik ook niet zo'n goed idee. Een vertrouwenspersoon is fijn omdat het 1-op-1 is. Het is dus fijn dat iemand de vereniging kent maar ook niet verstrikt zit met het bestuur of oud-bestuursleden.'

Chris: 'Met name, over het e-mail adres van RvA, volgens mij weet lang niet iedereen wat de mail is.'

Inge: 'Het is RvA@dehsvl.nl. Wat je punt is, is dat het niet zichtbaar is toch?'

Charlotte: 'Denk inderdaad dat je bijvoorbeeld de RvA kan voorstellen op bijvoorbeeld de socials, en daar ook het e-mail adres kenbaar maken. Het kan dus zijn dat iedereen naar de intern gaat behalve als er een probleem is met het bestuur. Als er een probleem is met het bestuur dan kan je naar de RvA. Het is best

wel moeilijk iemand onafhankelijk te vinden die wel in de vereniging staat maar niet zelf bijvoorbeeld in de commissie zit.'

Inge: 'Ja, als de motie wordt aangenomen kunnen mensen er niet van uitgaan dat er over 2 maanden een vertrouwenspersoon is. Er liggen geen mensen voor het oprapen die dat willen doen, zoals Charlotte zegt.'

Charlotte: 'Ja, oud-internen doen vaak ook al commissie. Überhaupt, oud-bestuur doet vaak al commissie. Net zoals met Dirk, die was ook moeilijk te vinden als alv-persoon.'

Zeynep: 'Als reactie op Noor en Jan. Jan zei dat als mensen niet naar de RvA. Maar bij de RvA of Intern dan komen er vaak vervolgstappen – niet altijd, maar de kans bestaat. Een vertrouwenspersoon is een ander persoon die geen vervolgstappen verwacht. Dan blijft het klein, als het iets niet ernstigs is wat je toch kwijt wil.'

Elianne: 'Toevallig heb ik me er een beetje in verdiept. Vertrouwenspersoon is geen adviesorgaan: eigenlijk ben ik niet officieel de vertrouwenspersoon volgens de statuten. Dat is ooit onder de intern geschoven. Daarom ga ik ook de cursus doen, om uit te vogelen wat het nou precies inhoud. Want ik weet ook niet wat ik doe, eerlijk gezegd.'

Inge: 'Voor iemand die niet weet wat je doet, je doet het goed.'

Applaus

Elianne: 'Als vertrouwenspersoon ben ik een muur. Als je naar mij toekomt en je wil niet iets ondernemen, dan doe ik dat ook niet. Dan deel ik het niet met hun (bestuur, red.).

Zeynep: 'Ja, als iets meteen wordt gedeeld met bijvoorbeeld het hele bestuur of een groep als de RvA, dat houdt misschien mensen tegen.'

Marien: 'Ik wilde nog een punt maken dat deze motie geen afbreuk doet aan het werk van de intern. Eigenlijk zijn er nog geen duidelijk procedures, dus dat een werkgroep zoals het bestuur het voorstelt ben ik voor. Het is ook een ingewikkelde kwestie, en heb gebrainstormd met veel verschillende mensen in de zaal. Het is lastig en daarom heb ik ook veel opengelaten. Ik wil nog de ALV zeggen dat omdat een ingewikkelde procedure is, het de moeite waard is om te onderzoeken.'

Dirk: 'Ik stel voor dat de motie veranderd wordt. Er staat nu 'er moet een vertrouwenspersoon', ik zou het aanpassen naar 'er moet onderzocht worden naar een vertrouwenspersoon'. Dat de werkgroep misschien voor de volgende alv een stuk schrijft wat ook meegestuurd wordt, en dat er daarna een evaluatiemoment komt. Dan beslissen we nu niet dat hij er moet komen, maar dat we er naar gaan kijken.'

Inge: 'Ik heb een vraag: hoe gaan we deze werkgroep samenstellen?'

Dirk: 'Ja, het lijkt mij slim dat Elianne deel van is.'

Jan: 'Ja, het lijkt mij wel verstandig. Dan kan het bestuur er met een mail achter leden aan.'

Inge: 'Ja, maar heeft Eli daar tijd voor? Vervolgens ligt het op het bord van het bestuur. Zo ging het ook met de ALV-voorzitter. Wij zijn hier niet tegen, maar we er ligt er al veel op ons bord.'

Jan: 'Je kan het ook aan de alv vragen.'

Dirk: 'Elianne jij hebt een keer in de week hokdienst, kan je dan een keer in de maand dichtgooien.'

Elianne: 'Ik vind het leuk om mee te werken hier aan. Het is natuurlijk wel echt druk. Ik wil er wel aan deelnemen.'

Inge: 'Als we eerlijk zijn, heeft Elianne geen tijd om deze werkgroep leiden.'

Jan: 'Misschien als Marien het wil doen.'

Marien: 'Ja, ik ben bezig met de materie, dus ik zou het graag doen.'

Lianne: 'Ik zou zo'n brainstormsessie niet doen, ik zou gewoon zeggen handen omhoog wie er mee wil doen aan die werkgroep. En spreek harde deadlines af. Anders wordt het weer hetzelfde dat er weer een half jaar overheen gaat.'

Handen omhoog.

Inge: 'Noor, Sam, Zeynep, Lianne, Sander, Tommy, Michael, Charlotte. En dus Marien en Elianne.'

Dirk: 'Dan maak ik er nu een actiepuntje aan, dan gaan we niet stemmen.'

Inge: 'Tenzij iemand daar zin in heeft?'

Jan: 'Nee.'

Inge: 'Nogmaals bedankt Marien voor het insturen van de brief.'

5. Goedkeuren Notulen

Inge: 'Dan gaan we verder naar het goedkeuren van de notulen. Zijn er vragen over de notulen? Dan wil ik een groot applaus voor Diura die dit heeft genotuleerd.'

Applaus

Inge: 'Dan gaan we stemmen.'

Stemming:

Voor: 45

Tegen: 0

Onthoudingen: 6

Goedgekeurd.

6. Mededelingen

Inge: 'Er werd een opmerking gemaakt dat ik mijn penning niet op hem. Er was dus een externe CoBo. Hij is niet gestolen, maar hij is uit elkaar. Hij wordt gemaakt, maar hij kan nu niet om. Die jongen van Most is de dader, helaas.'

Inge: 'Dan gaan we verder. Ik heb een aantal mededelingen. Ten eerste, we willen de pauze rond 19:00 uur houden. Dan heb ik de vraag of jullie de vragen kort en bondig willen houden, dan wordt het moeilijk te onthouden. Ook dat herhalingen van vragen niet worden gewaardeerd en ook niet meerdere keren worden geantwoord. Dit omwille van de tijd omdat we om 22:00 klaar moeten zijn.'

Inge: 'Verder zijn er wat veranderingen geweest bij de ACCIE. Deze mensen worden ingeslagen na het puntje Diescommissie.'

Dirk: 'Ik stel voor het gewoon bij de mededelingen te doen.'

Inge: 'Oh, dat had ik niet begrepen. Maar dat zal ik wel nu doen dan.'

Ivo: 'Ja, er zijn ook nieuwe leden van de PropCo.'

Inge: 'Die doe ik wel na de Diescommissie.'

Inge: De Activiteitencommissie heeft dus een verandering gehad. Dat gaat omtrent de quaestor, David Vijverberg is geen quaestor meer. Met deze hamerslag hamer ik David Vijverberg uit als quaestor van de Activiteitencommissie. En met deze hamerslag hamer ik Nimué Meijer in als quaestor van de activiteitencommissie.

Inge: 'Dan nog even, willen jullie allemaal je naam op de inschrijffijst zetten?'

Dirk: 'Dit puntje staat helaas pas aan het einde. Zoals jullie bij de stukken zagen is er een documentje richtlijnen ALV-voorzitter. Daar gaan we het zo kort over te hebben. Laat het mij even weten als daar vragen over zijn. Jullie geven mij gewoon mandaat, aan het begin van elke alv, ik help met het begeleiden van de discussies en ik kan mensen hun mond snoeren als ze te lang bezig zijn. Ik behoud mijn stemrecht en spreekrecht, wat soms dus persoonlijk is, dat geef ik dan aan.'

Jan: 'Kan het stukje Kascommissieverslag besproken worden voor de begroting van Arie. Ik was net te laat binnen voor bespreken agenda. Het wordt altijd besproken bij realisatie van bestuur. Ik denk dat het verstandig is.'

Inge: 'Wat mij betreft is het prima, ik vind het prima.'

7. Bestuur Pronk

a. Secretarieel halfjaarsverslag

Inge: 'Jullie hebben het allemaal kunnen lezen, dus ik ga het niet voorlezen. Er staat een groot deel in over corona, wat helaas weer groter geworden is in ons bestuursjaar. Dui zette de leus: *wat we kunnen laten doorgaan laten we doorgaan*. München was een groot succes, met dank aan de Kleine Reisco. Helaas was er daarna wel weer lockdown, maar daardoor waren ook weer leuke online activiteiten. Ik zal zo iets verder uitweiden over de introperiode. Dan heeft verder de acquisitie nieuwe vormen aangenomen en dat gaat heel goed met Arie en Jasper in de commissie. We hebben qua innovatie een herziening van de jaarplanning dus nu staat de Kies-alv op 7 juni. We hebben besloten bestuursollicitaties na de grote reis te doen na advies van de RvA, want daarmee worden vaak nog mensen geworven. We hebben gewerkt aan interactiviteit, er zijn veel samenwerkingen geweest met commissies en andere verenigingen. We hebben geprobeerd het hok heel actief te gebruiken, ook mede dankzij de tv. Dat vinden we zelf heel leuk: zo hebben we leuke kerstversiering gehad, en hebben we aan een hele nieuwe indeling gewerkt. We hebben we een assessoren-inwerkmoment gehad, waar we ze hebben verteld over de vereniging. Verder gaat het qua interactiviteit goed met andere besturen, en met de SGN gaat het ook heel goed. Op 18 februari hebben we onze extra activiteit met de SGN-besturen.'

Daphne: 'Even voor de jaarplanning, de periode rond het formeren van het bestuur. Is die niet kort? Past dat allemaal met de Grote Reis enzo?'

Inge: 'Ja, we gaan vrij snel na grote reis de sollicitaties doen. Wij weten zelf hoe die planning in elkaar zit en houden daar ook rekening mee. Er is daar ruimte voor ons. Wij denken dat het kan, we hebben er vertrouwen in en de RvA ook.'

Daphne: 'Jullie zeggen dat het een eerste startschot is met de jaarplanning. Hebben jullie concrete startpunten die volgend jaar aangenomen moeten worden?'

Inge: 'Ik snap je vraag niet helemaal.'

Daphne: 'Ja, elk jaar wordt gezegd dat het te druk wordt met de planning. Hebben jullie ideeën of die agenda niet overbelast wordt?'

Inge: 'Oh ja, of we daar concrete ideeën over hebben. Het is natuurlijk de taak van de abactis om daar goed oog op te houden. Ik denk dat wij in ons adviesdocument gaan benoemen dat er wordt gekeken naar nieuwe ideeën, en dat oude ideeën daar misschien voor moeten worden geschrapt. Enthousiasme vanuit de leden is erg leuk, maar het bestuur moet natuurlijk wel waken.'

Daphne: 'Je hebt de ideeënbox geïntroduceerd, natuurlijk. Ik heb daar nooit meer iets van gehoord, hoe zit dat?'

Inge: 'Dat ga ik benoemen bij ledeninitiatieven. Is dat goed?'

Lianne: 'Ik heb nog een vraag: moest Diura dit verslag niet voorlezen?'

Inge: 'Oh ik dacht altijd dat ik het moest doen. Dat is dan mijn fout! Nouja, sorry Diu!'

Diura: 'Maakt mij niet uit. Als je specifieke vragen hebt voor mij, spreek me aan!'

Michael: 'Jullie hadden het over het assessoren-inwerkmoment in het halfjaarverslag. Ben eigenlijk wel benieuwd naar de reactie van de eerstejaars!'

Femke: 'Ik vind het hartstikke leuk met jullie als bestuur, er is veel betrokkenheid met eerstejaars. Ook vanuit de commissies geeft Elianne hartstikke veel reactie. Ook de acquisitiewerkgroep is gezellig. Ik weet niet hoe dat voor de rest is.'

Inge: 'Super lief. En hoe vond je het assessoren inwerkmoment?'

Femke: 'Het was informatief en gezellig.'

Lucas: 'Het was gewoon heel duidelijk allemaal, en het was best wel handig, want als eerstejaars weet je ook veel niet. En voor de assessoren media was het ook echt handig, om te weten wat je rol is. En het contact met Emile is hartstikke leuk.'

Wessel: 'Ik had nog wel een tip: over wat de rol van assessoren. Hoe benader je bijvoorbeeld externe organisaties enzo?'

Inge: 'Ja goede opmerking, dat is denk ik een goede invulling.'

Inge: 'Dan naar de persoonlijke punten. Moet iedereen dat dan persoonlijk doen? Nee. Dan doe ik het allemaal. Nou het begint bij mij, ik ben heel druk geweest met verschillende dingen. Zoals op CP's met Elianne. Ik heb natuurlijk alles voorgezeten, heb contact onderhouden met de universiteit, faculteit en opleiding. Daarover: het contact met de assessor is nogal stroef en ik heb met hem donderdag een gesprek. Ik met bezig geweest met de zoektocht naar de ALV-voorzitter en zijn documenten samen voorbereiden. Verder zit ik in het SGN-bestuur en dat is heel druk en super gezellig. We hebben dus binnenkort een activiteit met een cantus in Groningen op 11 maart. Ik was als bestuurscommissaris bij de Carrièrecommissie aanwezig. Daar ging het hartstikke vlot en daarom ben ik daar nu weg. Ik werk daar alleen nog aan een grote activiteit. Verder heb ik met Diura gewerkt aan de herziening van jaarplanning en deze voorgelegd aan de RvA. Ook heb ik

gewerkt aan het ledenportaal met Emile en de tweedehands boekverkoop met Arie. Zijn er vragen?’

Michael: ‘Ik was wel benieuwd: welke lessen heb je geleerd van de andere verenigingen?’

Inge: ‘Ik heb juist het gevoel dat ze naar ons komen met vragen, zoals bijvoorbeeld coronaprotocol rondom reizen. Ik heb in die zin niet veel geleerd. Het is wel fijn dat andere verenigingen dezelfde problemen. Het VerO is vervelend, daar ben ik de enige die dingen onderneemt, dus daar ben ik niet lovend over. Maar ik vind het heel gezellig met andere voorzitters.’

Inge: ‘Dan gaan we naar Diura. Zij is heel veel bezig geweest met plannen, typen, mailen en koffie zetten op het hok. Ze heeft ook met Leander gezeten als voorzitter van de RvA, over bijvoorbeeld het verzetten van de Wissel-alv. Ze houdt de jaarplanning in de gaten. Externe taken natuurlijk ook. Zoals wat bijna gaat plaatsvinden, het interfacultair feest en het Leidsch Debat. Die werkgroepen vanuit StOP vindt ze leuk en ze lopen tot zover goed. Zijn er vragen voor Diura?’

Inge: ‘Dan gaan we verder naar Arie. Die heeft zich veel bezig gehouden met verschillende dingen. Hij heeft contact gehouden met quaestoren over de app en verschillende keren belafspraken gehad. Het contact met de ING was heel stroef, maar dat is nu grotendeels opgelost als het goed is. Hij had moeite met Conscribo, maar hij heeft er stappen in gemaakt en blijft die zetten. Er staat in dat hij optimistisch heeft begroot en dat we daar nog steeds achter staan. Aanvragen voor het ledenfonds, dit zal ook nog besproken worden bij ledeninitiatieven. Hij zit in de acquisitiewerkgroep als bestuurscommissaris en de meneer van AISEC heeft daar ook geweldig bij geholpen. Ze hebben een buddysysteem ingesteld. Hiermee hopen we op een verdubbeling van het acquisitiebedrag.’

Jan: ‘Hoe staat het met de incasso’s van de lidmaatschapsgelden?’

Arie: ‘Die komen eraan. Het ging mis bij ING, dat wilde ik eind december al doen maar is er niet van gekomen. Het is eind-februari deels binnen.

Jan: ‘Hou je er rekening mee? Je mag maar 5000 euro per maand.’

Arie: ‘Ja klopt, ik heb daar een planning voor gemaakt dus dat komt precies uit als het goed is.’

Marien: ‘Ik ben natuurlijk de enige quaestor die geen toegang heeft tot de ING’

Arie: ‘Ja, jij bent een geval apart. Daar hebben we het over gehad, gisteren. Het is een ingewikkeld verhaal met de ING.’

Marien: ‘Het komt zo aan bod bij mijn eigen begroting.’

Inge: ‘Ja, Arie heeft ook contact met Marcus gehad. Met de nadruk op gehád. Marcus heeft de Kruik niet meer. Wij weten dit ook pas een paar dagen. Hij had het ook niet met ons gedeeld. Maar hij was niet goed in contact, dus we zijn niet heel rouwig. We hebben wel gewoon goed contact met de nieuwe vrouw. Die is op de hoogte dat we daar elke maand zitten.’

Jasper: 'Het was fijn dat hij meerdere locaties had, hoe zit dat contact nu met andere locatie?'

Arie: 'Toen ik dat hoorde dat hij geen eigenaar meer is, heb ik gebeld met de Kruik en gevraagd wie de nieuwe vertegenwoordiger is. Daarbij heb ik gemeld dat wij daar elke maand zitten. Ik zei dat we een contract hebben.'

Inge: 'Praethuys is bijvoorbeeld nog van Marcus die graag wilde dat we bleven komen.'

Arie: 'Ja hij wil ons niet kwijt als trouwe klant.'

Michael: 'Er bestaat geen contract met de Vergulde Kruik, dat is ooit een mondelinge afspraak geweest.'

Inge: 'Ja maar dat hebben we dus al opnieuw gedaan met de nieuwe eigenaar.'

Michael: 'Ja maar dat wil je dus vastleggen.'

Arie: 'Ja, maar ik heb dus al duidelijk gemaakt. Er was wel iets op papier zwart-op-wit.'

Dirk: 'Misschien een belangrijke opmerking. Er was een maand geleden besloten dat we een groot bord garnituur zouden krijgen van Marcus.'

Inge: 'Dus voor de duidelijk, er is al een afspraak, en we weten het pas 3 dagen.'

Inge: 'Dan gaan we verder met Emile. Hij houdt zich bezig met de insta en het onderhouden van de site. Op de site heeft hij de commissies e.d. bijgewerkt. Hij heeft aan het ledenportaal gewerkt wat vervanging is voor de app. Hij heeft contact gehad met atheneum en daarmee ook de band warm gehouden. Hij heeft ook contact gehad met mij, de praeses, dat het met mij goed gaat. Emile heeft ook natuurlijk contact gehad met de assessoren media. Zijn er vragen?'

Claudia: 'Kan iets veranderd op de website, want mijn naam is verkeerd gespeld.'

Emile: 'Oh, natuurlijk!'

Tommy: 'Er wordt nu promo gedraaid in het weekend, willen jullie dat aanhouden? Wij probeerden dat niet te doen.'

Emile: 'Ja dat willen we aanhouden, zo kan er soms voor een evenement meer promo uit.'

Michael: 'Ik vroeg me af of er nog uitnodigingen op facebook worden gestuurd. Voor oude lieden zoals ik. Ik heb nu een paar activiteiten gemist. Gaan jullie hier iets mee doen?'

Emile: 'Ik doe niets meer met de facebook, omdat niemand er meer op zit, behalve jij. Maar ik probeer op de site aan te houden welke evenementen er allemaal zijn. Ik ben van plan via het ledenportaal de linktree erop zetten waar je je ook kan inschrijven. Dan kan je het daar zien. Je kan je ook inschrijven op de linktree en dan krijg je een notificatie als er iets aankomt.'

Inge: 'Dan gaan we naar Elianne. Die is ook bezig geweest met veel verschillende taken. Vooral het contact onderhouden met commissies en commissiepraesides. Ze heeft veel mee proberen te denken en is erg flexibel geweest, zoals met 30 man naar Duitsland gaan in coronatijd. Verder met mij heeft ze natuurlijk het CP gedaan. Verder heeft ze de nieuwsbrief geschreven en dat mocht ik ook een keer doen, super leuk. Ze heeft de

eerstejaarsnieuwsbrief geïntroduceerd, waar dingen zoals de 'wijntrain' werden besproken. We hoorden dat het in werkgroepen werden besproken, dus dat is erg leuk. Ze probeert het contact met Olieman te onderhouden ook al is dat geen punctuele man. Ze heeft ook de Propco af en toe bijgestaan en wat dingen gemaakt, en heeft nu dus een nieuwe sollicitatieronde opgezet. Verder de studentmentoren natuurlijk, houdt ze zich ook mee bezig.'

Lianne: 'Hoe gaat het nu we weer terug zijn bij het nieuwe systeem van de studentmentoren?'

Elianne: 'Ja, het gaat wel goed. We hebben binnenkort het evaluatie moment, daar trek ik een maand voor uit. We hebben nu heel veel werkgroepen, 17 ofzo. Dat is echt veel. Voor nu gaat het goed, ik hoor niemand er over klagen. Ik ga de komende maand een evaluatieronde houden.'

Tommy: 'Ik vind het goed dat de Propco weer open is gegaan, maar ben daarbij benieuwd waarom daarbij niet is gebruik gemaakt van een aanmelding forms.'

Elianne: 'Ja daar was eigenlijk geen reden voor, ik vind die forms wel handig maar die gaan ook best vaak fout. Ik vind mailen handiger. Ik dacht niet dat er heel veel aanmeldingen zouden zijn. Forms is wel makkelijker misschien en laagdrempeliger.'

Claudia: 'Ik wil je bedanken als studentmentoren voor het gedoe met het salaris.'

Amal: 'Ik wil alleen nog zeggen dat ik Elianne een topwif vindt, omdat ik haar altijd een spraakmemo stuur na een vergadering van tien minuten en dat luistert ze altijd helemaal.'

Inge: 'Super dan zijn we aan het einde van het verslag. Er is dus veel om naar uit te kijken, we gaan al weer bijna op zoek naar een nieuw f.t.'

Inge: 'Dan gaan we stemmen!'

Stemming:

Voor: 49

Tegen: 0

Onthoudingen: 6

Goedgekeurd.

b. Kascommissie halfjaarsverslag:

Ivo: 'Goed. Nou. Jasper, Camiel en ik hebben de administratie tot januari gecontroleerd, door de nieuwe werkwijze van de Kascommissie. Het is geen kort verslag dus er zijn wat dingetjes. Ik ga het samenvatten. Eerst hebben we wat kleine actiepunten doorgestuurd in november, en in december hebben we de eerste grote controle uitgevoerd. Daarbij misten veel bonnetjes, en was Conscribo niet of fout ingevuld bij veel commissies. Daarbij ontbreekt vooral de overeenstemming met Excel: als je iets splitst in Excel moet je dit ook uitsplitsen in Conscribo. Dat maakt het voor ons moeilijk te controleren. De commissies konden eerst niet zo snel bij de ING, en dat is ook waarom er eerst niet zo veel van commissies in stond. Er waren twee transacties waar wij verbaasd over waren. Arie heeft aan het

begin van het jaar 250 euro naar zichzelf overgemaakt, om iets te betalen voor de HSVL natuurlijk, maar die situatie begrepen we. Daarna was er een tweede transactie van 500 euro voor het ouderdiner, maar dat had buiten de HSVL moeten gebeuren. Belangrijk was dat wij deze transacties zagen zonder uitleg, maar dit is nu goed uitgelegd. In januari misten we nog steeds veel bonnetjes en facturen, en de overeenstemming tussen Excel en Conscribo was er gewoon niet. Arie en ik hebben afgelopen week samen gezeten en we hebben alle vertrouwen dat het goed komt. We hebben daarbij vijf aanbevelingen gedaan: Conscribo moet worden gebruikt voor de financiën, dus maak je realisaties niet vanuit Excel maar vanuit Conscribo, werk commissiequaestoren beter in en neem daar verantwoordelijk voor, houdt de administratie beter bij en niet alleen bij de Kascommissie controle, en ga voorzichtig om met transacties vanuit de HSVL. Wij gaan gewoon verder met controleren.'

Arie: 'Ik reageer even kort. Bedankt Ivo, Jasper en Camiel voor het verslag. Eerst schrok ik er ook van, maar liever nu streng dan bij de Eind-alv. Ik heb steken laten vallen bijvoorbeeld met zorgvuldigheid van bonnetjes, maar dat weet ik nu. Dan nu een toelichting voor de 250 euro: ik moest de borg voor Quintus pinnen in korte tijd en de HSVL pas was geblokkeerd, dus dat moest naar mijn eigen rekening. Verder moet ik dus duidelijker zijn tegen commissiequaestoren. Ook, wat net al benoemd is, was er dus gedoe met de ING waardoor Conscribo-inwerken eerst geen zin had. Hierdoor kwam het vrij laat op gang. Ik heb ook met mijn bestuur afgesproken dat er tussencontrolemomenten komen als stok achter de deur waardoor het allemaal wat soepeler gaat hopelijk.'

Jan: 'Hoe heeft de controle eruit gezien? Denken jullie dat je veel tijd kan besparen in het tweede semester?'

Ivo: 'Omdat er veel fout was moeten we veel doen. Stel je voor dat je deze controle niet had gedaan dan was het later nog erger geweest, dus ik denk dat het wel een goede toevoeging is halverwege het jaar. Ik denk dat afstemming met Arie ook eerlijk is, wanneer een controle komt. Maar men moet niet pas gaan werken als de controle komt.'

Jan: 'Kleine dingetjes. Eerst de bonnetjes app: wordt die nog gebruikt?'

Ivo: 'Ja, de bonnetjes worden bijna altijd bijgevoegd.'

Jan: 'Maar er was kritiek, dat de bonnetjes niet in orde is?'

Ivo: 'Ja, de papieren administratie die is er nauwelijks meer, dus alles gaat nu via Conscribo.'

Arie: 'Alles wat ik aan papier heb zit in mappen, en de rest wordt online ingevuld.'

Jan: 'Wat is nu het verschil tussen Conscribo, ING en Excel. Komen deze realisaties wel overeen wat we hier zien bij de alv met de echte geldstromen?'

Ivo: 'Ja wat je hier op de Excel ziet klopt grotendeels, maar op Conscribo niet. Er zijn wel wat fouten, maar die hebben we gecontroleerd. Het is wel een realistisch beeld wat geschetst wordt in Excel.'

Dirk: 'Even over de herziening van de Kascommissie: het was bij de Wissel-alv een rommelig proces. We hadden op de Beleids-alv afgesproken dat hier iemand naar zou kijken. Kan Jasper hier iets over zeggen?'

Jasper: 'Ik zal het kort toelichten. Inderdaad wat nu ons idee is, is om te zeggen dat op de Eind-alv het bestuur haar stukken presenteert (zoals altijd) en dat daar een voorlopig advies vanuit de Kascommissie uitkomt, en dat bij de Wissel-alv alleen de kleine toevoegingen worden aangestipt, en dat de Kasco dan komt met een eindoordeel en dat er dan dus ook op gestemd wordt. Het wordt dus gepresteerd op de Eind, en officieel gestemd op de eindrealisatie op de Wissel.'

c. Financieel halfjaarverslag

Arie: 'Dan ga ik eerst beginnen met het verslag. Ik heb kort in mijn verslag genoemd dat ik hoopte op het einde van corona, wat ook invloed zou hebben op de geldstromen. Het bleek helaas niet waar, met de afgelopen lockdown werd het iets rustiger. De meeste commissies hebben al aanspraak gemaakt op de HSVL bijdrage, die dit jaar ook ruimer is begroot dan voorgaande jaren. Met de ING was natuurlijk weer gezeur, duurde heel lang voordat iedereen ingeschreven stond en Marien is nog steeds niet ingeschreven. Het duurde dus lang. Alle commissiequaestoren zijn nu wegwijz in de ING-app en conscribo als het goed is. Ik hield eerst wel erg veel bij voor de commissies. Er is aanspraak gemaakt op het ledenfonds en op het innovatiefonds. De acquisitie gaat ook erg goed, we zijn al over het acquisitiebudget heen. De jaarlijkse incasso's zijn betaald. We hebben niet alles voor de CoBo's gedeclareerd doordat we op de CoBo's de bonnetjes kwijt raakten. De kosten van de app blijven tot eind-januari, en nu zijn er dus kosten voor het nieuwe ledenportaal. Ik denk dat we nu gewoon de begroting gaan bespreken.'

Jan: 'Waar het halfjaarverslag voor dient, is dat de kosten die afwijken worden benoemd. Dat scheelt met de vragen. Mensen moeten gewoon de stukken lezen. Laten we dat ook met de commissies doen.'

Arie: 'Dat had ik me niet gerealiseerd, goed idee.'

Daphne: 'Je noemt de SGN in je verslag...?'

Arie: 'Dat was een foutje, die heb ik in de nieuwe versie al gewijzigd.'

Arie: 'Dan gaan we door naar de excel. Dan noem ik per kopje wat er opvalt. De eerste tabel: net opgemerkt door Jan, lidmaatschapsgelden komen eraan, atheneum gaat goed we hebben dit jaar veel boeken verkocht. Acquisitie gaat de goede kant op. De HSVL-merch wordt binnenkort gelanceerd, maar dat is nog niet begroot. De LUF studentenbijdrage was lager dan begroot. Tot nu toe nog niks opgenomen van de spaarrekening opgenomen.'

Jasper: 'Heb ik de boekverkoop gemist?'

Arie: 'Dit is wat wij van atheneum hebben gekregen. Oh nee, dat staat verkeerd.'

Jasper: 'Hier hoort te staan wat jullie hebben verkocht.'

Jan: 'Ik was nog benieuwd naar het contract van de rederij, veel geld!'

Arie: 'Ja dan moeten we even naar Enzo, we hebben van een zakenrelatie 800 euro van gekregen. Daar heb ik Enzo al 10x voor bedankt. Dat was een lekkere meevaller.'

Jan: 'Verder over de acquisitie, een dingetje. Hoe je het nu hebt staan heb je de acquisitie van commissies ook bij jouw realisatie hebt staan. Ik ben hem ook tegengekomen bij commissies. Bij hun tussenrealisaties staat er ook nog acquisitie, en dat kan niet.'

Arie: 'Ja we hebben dit jaar met de werkgroep een ander doel door de gehele acquisitie op te halen voor de vereniging. Maar de commissies zoals de Sympco kunnen het ook zelf proberen op te halen. Dus ik wist het niet zeker.'

Jan: 'Je moet een keuze maken, je kan het niet op twee plekken neerzetten.'

Arie: 'Snap ik, dan haal ik het uit de Sympco begroting.'

Jasper: 'Ja precies, alles gaat hierheen en dan kan het zo zijn dat de HSVL-bijdrage bij zo'n commissie gewoon hoger uitvalt. In plaats van dat een commissie dat apart gaat doen.'

Arie: 'Oke, dat is goed.'

Jan: 'Ben je bezig geweest met vrienden van de HSVL, daar is nog niet op geïnt. Daar zou ik achteraan gaan.'

Arie: 'Ja goeie, ik zag ze in Conscribo staan.'

Ivo: 'Ja vooral een mailtje rondsturen en formulieren meenemen naar alumniactiviteiten.'

Arie: 'Deze begroting had nog een aantal fouten, die zijn al grotendeels verbeterd. Ik ga deze aanpassingen noemen. We gaan dan door naar de commissies. Bij de Grote Reiscommissie staat er een foutje in het noteren, ik wist niet goed hoe ik dat moest doen op de hoofdbegroting. Dit is wat er nu is uitgegeven, maar dat blijkt niet goed te zijn.'

Jasper: 'Ja de commissie geeft natuurlijk soms meer uit dan jij hebt begroot, maar hier zet je gewoon neer wat er uit de vereniging komt. Maar alles komt uit de deelnemersbijdrage in principe, dus het hoort 0 te zijn.'

Arie: 'Ja in de versie van nu staat 0. Oke, we gaan commissies langs. De nieuwe quaestor van de ACCIE is ingeschreven bij de ING. Met de Introperiode, daar waren dingen mee. Ik had in conscribo een los potje gemaakt bij de HSVL-intro, maar dat moet bij de commissies. Bij Sympco begroting staat de HSVL-intro juist niet benoemd, dat moet wel. Ledenpotje komen we zo nog op, daar staat 100 euro maar dit moet 233 euro zijn.'

Michael: 'De Propco heeft nog geen realisatie. Dus dat kan je niet hier neer zetten.'

Arie: 'Hebben jullie nog geen commissiekleding.'

Bryan: 'Nee.'

Charlotte: ik vind het lastig om over een begroting waar zo veel fouten in zitten iets zinnigs te zeggen op een alv. Ik vind dat best wel schokkend, eigenlijk. Dat je op een alv een begroting presenteert die niet klopt.'

Arie: 'Ik snap wat je zegt. Er is veel gewijzigd na het indienen van de begroting, maar de mail was er al uit.'

Charlotte: 'Zou het niet slim zijn om een rectificatiemail te sturen, voor de alv?'

Arie: 'Ja dat was slim geweest. Ik denk sowieso dat we een rectificatiemail gaan sturen. Ik heb de rectificaties al gemaakt. Zie het niet als fouten maar eerder als dingen die gewijzigd zijn. Ik vind het prima om een mail te sturen.'

Dirk: 'Misschien dat we aan het einde kunnen kijken of we behoefte hebben om dit gesprek voort te zetten. Misschien is het ook een idee om de werkwijze van de kascommissie iets aan te passen: dat deze de koppen bijeen steekt voordat het bestand eruit gaat. Ik hoor wel dat kleine foutjes eruit zou kunnen worden gehaald vooraf.'

Sam: 'Ik heb het idee dat je het lastig vind om een begroting op te zetten, het is natuurlijk stom om daar bij de alv alleen maar commentaar op te krijgen. Maar misschien is het slim om de grote fouten er eerder uit de halen.'

Arie: 'Ik ga het nu even afmaken en dan komt er daarna een mail aan.'

Jasper: 'Ik zit even met de HSVL-intro die op deze manier gerealiseerd is, en volgens mij hebben we het daar ook eerder over gehad. Het is inderdaad goed op zo'n HSVL-intro te begroten maar niet te realiseren als HSVL-intro maar gewoon deze uitgaven te realiseren als extra HSVL bijdrage.'

Arie: 'Dit is dus handig advies wat ik niet zou krijgen zonder de alv, dus ik wil het graag horen.'

Jasper: 'De details kunnen altijd later.'

Arie: 'Nou in dit tabelletje klopt alles. Daar gaan we meer kijken naar de uitwerking. Iets duurder uitgevallen is de CoBo, vanwege importheffing op jenever bij Quintus. Het ledenportaal was ongeveer correct inbegroot.'

Daphne: 'Ik had een vraagje over de kosten van het ledenportaal, zijn er geen terugkerende kosten?'

Inge: 'Die zijn er niet. Edwin onderhoudt het voor dezelfde kosten als nu. Dus dit is eenmalig. Met extra uitbreiding uiteraard wel.'

Jan: 'Je hebt wel importcapaciteit ingekocht?'

Inge: 'Nee, de foto's zijn verkleind. Dus die nemen minder ruimte in maar zien er toch goed uit.'

Arie: 'Het oud-besturendiner is iets hoger gerealiseerd dan verwacht, het is 100 euro hoger uitgevallen. Verder is er niet veel gebeurd qua externe projecten. De CoBo uitnodigen waren voor de helft van de prijs dan begroot, de kerstkaarten ongeveer zoals begroot. De bestuurstraining is iets lager uitgevallen.'

Michael: 'De bestuurstraining dat is van Eclessia, dat is 10 euro per persoon. Maar er staat 40?'

Diura: 'Ik had iets verkeerd gegeten, ik was heel ziek. Dus halverwege training moest ik overgeven en daarom heeft hij ons niet de kosten aangerekend voor mijn training.'

Tommy: 'De kosten dingen van dingen hier, komen niet overeen met je hoofdbegroting.'

Ivo: 'Doet de HSVL ook de administratie van externen, bijvoorbeeld van StOP?'

Arie: 'Nee, dat heeft Diura gewijgerd.'

Arie: 'Onvoorzien waren de personeelskosten van de externe CoBo bij Quintus. De interne CoBo is nog niet geweest, 15 maart. De merch is nog niet klaar, we hebben al goed contact wat we gaan doen, dat komt de volgende keer. Rekeningkosten, ik vroeg me af of ik dit moest uitsplitsen.'

Daphne: 'Waarom zijn de rekeningkosten tot januari inbegroot?'

Arie: 'Ik dacht ik doe het tot de Tussen-alv.'

Daphne: 'Omdat je nu de kwartalen aanhoud maar het verdeelt onder de maanden is het verwarrend.'

Jan: 'Je moet gewoon 12 kolommen maken, want je moet uitgaan wat er in Conscribo staat. Ook voor de Kascommissie.'

Michael: 'Een opmerking over de CoBo, er is ooit een motie geweest dat er max 2000 euro wordt inbegroot voor zowel de externe als interne CoBo. Maar zoals het er nu staat heb je 60 euro over om mee te spelen. Dat is weinig, dat zag je ook bij de onvoorziene kosten van de externe CoBo. Daar zit je zo aan.'

Arie: 'Ja, oke.'

Ivo: 'Je mag het alleen uitgeven aan drank.'

Dirk: 'Volgens mij klopt dit niet, alleen het complete CoBo budget.'

Jan: 'Nee het is het volledige budget, mag zelf kijken hoe je dit invult.'

Arie: 'De bureaunkosten. Dan het puntje nieuw meubilair. Dat zijn de kerstballen van Elianne, beetje onhandig geformuleerd. Dat is het wel. Het gaat echt heel snel op het hok met de koffie, dus wordt spannend.'

Claartje: 'Er moet gewoon meer corona komen.'

Michael: 'Is de SGN inmiddels gerealiseerd?'

Arie: 'Nee nog niet, factuur is wel verstuurd. Het innovatiefonds is nieuw van bestuur, daar komen kosten voor in het tweede helft van het jaar. De onvoorzien is nog niet gebruikt, ik heb hem laag geprobeerd te houden.'

Jasper: 'Volgens mij komt de Conscribo training niet naar voren op je hoofdblad. Hoe is het verlopen?'

Arie: 'Lang verhaal, ik kon niet naar de Conscribotrainingen. Dus ik heb het afgezegd, maar zelf betaald niet van HSVL-geld. Heb gemaild of we het terug krijgen.'

Jasper: 'Als het uit eigen zak is mag het van dit tabblad af.'

Bryan: 'Dan over de koffie en thee. Is dat wat jullie hebben gekocht of ook wat ik gekocht heb?'

Arie: 'In totaal. Dan gaan we naar het ledenfonds: we hebben optimistisch in begroot. Het is ingezet voor de Déjà Vu microfoons, we vonden het een goede investering voor de podcast. Dat is de tussenrealisatie.'

Tommy: 'Ik snap er niks van. Op de hoofdbegroting staat ledenpotje en het innovatiefonds, welke is dan het ledenfonds?'

Arie: 'Het ledenpotje is het ledenfonds.'

Tommy: 'Wordt het innovatiefonds nog ergens begroot?'

Arie: 'Ja, maar dat is nog niet gebruikt. Dat is 200 euro gereserveerd voor het bestuur.'

Daphne: 'Het innovatiefonds doet mij juist denken aan een investering in de vereniging, niet persé iets voor bestuur.'

Arie: 'Snap ik maar dit was een idee vanuit de leden.'

Daphne: 'Kunnen we het dan anders noemen?'

Arie: 'Wat stel je voor?'

Daphne: 'Ik snapte het gewoon niet, en kon uit je verslag ook niet zo halen wat je bedoelde.'

Arie: 'Het zijn twee nieuwe posten dus ik snap dat het verwarrend kan zijn. Ik was niet geïnspireerd dus dit is het gewoon zo genoemd.'

Dirk: 'Ik zou het gewoon zou houden want zo staat het benoemd in het Beleidsplan.'

Chris: 'Wat gaan jullie doen met het innovatiefonds?'

Diura: 'We gaan iets doen vanuit de ideeënbox, in die zin is het innoverend omdat de vereniging het zelf heeft aangegeven.'

Chris: 'Is het dan niet hetzelfde? Moet het dan niet samen?'

Arie: 'Nouja, bij de vorige alv moesten we het eerst juist splitsen.'

Jasper: 'Het maakt mij niet uit hoe het heet, als het maar duidelijk is.'

Arie: 'Ik heb het op eerdere alv's ook al uitgelegd. Verder nog even met de begroting. Dit zijn de commissies die aanspraak hebben gemaakt op het intro-potje, de Sympco, COACH en ACCIE. Dat is goed besteed.'

Tommy: 'Hij is niet in balans.'

Arie: 'Nee dat komt door het scherm, de opmaak hij is in de war maar het geld klopt. Dan de acquisitie, die loopt nog niet helemaal bij, we hebben 50 euro gekregen en wachten nog op JoorIT.'

Tommy: 'Het lijkt op wat we in het begin hebben besproken: mij viel op dat we op de Beleids-alv kritiek hadden gehad die tot actiepunten hebben geleid. Naast al die wijzigingen zijn er ook andere veranderingen toegevoegd op deze begroting. Zoals extra geld naar de ACCIE, Grote Reiscommissie, 100 euro extra naar het intro-potje en 20 euro naar kerstkaarten die niet in de vorige begroting stonden. Ik snap die verwarring omdat er zo veel veranderd is, we hadden het toen niet goed kunnen goed keuren. Dat zorgt er nu voor dat het nog moeilijker is.'

Arie: 'Ja, maar dit was voor mij nu de enige mogelijke werkwijze.'

Inge: 'Wij hebben als bestuur gevraagd of er een herziening van de begroting moest komen en toen was het antwoord nee.'

Tommy: 'Dat klopt, en toen hebben we de actiepunten genoemd die gewijzigd moesten worden.'

Diura: 'En is dat gewijzigd?'

Tommy: 'Ja, maar we hadden het anders moeten aanpakken.'

Dirk: 'Volgens mij gaat het meer over dat we de werkwijze anders hadden moeten aanpakken. En dat in het schriftelijke verslag de genoemde wijzigingen genoemd hadden moeten worden. Tommy, heb je daar punten over hoe je dat wil voortzetten of wil veranderen?

Tommy: 'Nee, misschien alleen dat we het in de toekomst anders doen. Dan een hele lijst opstellen. Omdat er zo veel geld geschoven moest worden, was er ook meer ruimte om dat ergens anders onder te brengen. Ben het niet mee eens dat je dan een andere begroting staat te presenteren op de Tussen-alv.'

Arie: 'Maar het is geen andere begroting, want het zijn kleine bedragen. Ik ga niet voor mijn lol dingen verschuiven.'

Jasper: 'Ik snap Tommy's punt, maar het zijn kleine bedragen waar we niet over vallen. Misschien maken we het even duidelijk nu zodat er geen precedent komt waar in de toekomst wel geschoven gaat worden met meer. Waar ligt dan de lijn wat je kan doen?'

Arie: 'Misschien kan de Kascommissie daar ook advies over schrijven.'

Inge: 'Ik denk niet dat het aan ons is om die lijn te creëren.'

Jasper: 'Ik denk dat de ALV in de toekomst hier anders mee om moet gaan.'

Arie: 'Ja, ben ik het mee eens. Klopt helemaal.'

Daphne: 'Je kan natuurlijk altijd iets realiseren zonder dat het begroot is, zoals de kerstkaarten.'

Zeynep: 'Ik wilde even naar Arie zeggen, dat ik respect heb omdat er maar weinig mensen zijn die er zouden staan. Het is ook [REDACTED] moeilijk, misschien is het goed als er mensen zijn die je helpen. Dus ja, respect.'

Arie: 'Bedankt, ik heb het er over gehad met de Kascommissie en RvA: het is leuk om quaestor te zijn maar het is lastig uit te dragen naar de leden.'

Dirk: 'Het is wel de functie met wie je later een baan gaat krijgen. We gaan stemmen.'

Daphne: 'Er zijn toch dingen die niet kloppen. Ik vind het lullig om te zeggen, maar ik wil niet voor stemmen als dingen niet kloppen.'

Jasper: 'Kunnen we weer stemmen onder voorbehoud, dat die dingetjes worden aangepast?'

Camiel: 'We kunnen stemmen onder de rectificatiemail en dat daar een juiste begroting in zit.'

Elianne: 'Ik wil nog even wat zeggen, kritiek is altijd goed. Ik wil aanhaken op wat Zeynep zegt. We hadden erg moeite om een bestuur te vinden, Emile en ik moesten echt overgehaald worden. Arie doet dit ook vrijwillig, ik vind het moeilijk om te zien dat er fouten in staan maar dat Arie daar niet mee geholpen is. Waar is het advies waar Arie dan wat mee kan. Het is een opmerking dat kritiek altijd goed is, dat je dan samen als vereniging eraan kan werken. Als je iets ziet waar je veel meer verstand van hebt, dan kan je ook naar Arie toestappen en helpen. Dat zit me dwars.'

Arie: 'Dat is een brede oproep, app me vooral met goh pas het even aan. Niet alleen de Kascommissie kan mij benaderen.'

Dirk: 'Misschien dus als zo'n tussenrealisatie eruit gaat, dat de kritiek van te voren doorgegeven kan worden voor de mail gaat.'

Jan: 'Je hebt in principe een RvA die ook feedback geeft, met een quaestor.'

Elianne: 'Ja, kritiek is altijd goed!'

Inge: 'Ik wil een conclusie stellen, ook over wat Daphne net zegt. We sturen een rectificatiemail.'

Charlotte: 'Het is vooral een gesprek tussen Arie en mensen die er veel verstand van hebben. Ik zit nu drie kwartier te luisteren naar iets waar ik geen verstand van heb. Dat moet gebeuren voor een alv, ik wil dat het een regel wordt. Ik vind dat ook lullig ook naar jou Arie, dat moet gewoon voor die mail eruit gaan.'

Dirk: 'Laat ik dan dit voorstellen. We gaan stemmen onder voorbehoud dat er een rectificatiemail komt met een verbetering van de tussenrealisatie en dat de kascommissie naast het tussenverslag ook controleert welke begroting de deur uitgaat... Ik maak daar zo een fatsoenlijke zin van. Dan stemmen we nu over het halfjaarverslag, dan hebben we dat alvast gehad.'

Stemming:

Voor: 36

Tegen: 0

Onthoudingen: 13

Goedgekeurd.

Gepauzeerd: 19:07

Geopend: 19:38

Camille, Camiel Kluizenaar en Wessel Kornegoor zijn vertrokken

Inge: 'Dirk wat is de conclusie over de rol van de Kascommissie?'

Dirk: 'Er zijn meteen een paar haken en ogen Het gesprek is dan, ga je dat met alle financiële stukken doen? Het is een belangrijk gesprek, maar we gaan het nu niet voeren. Iedereen wil nu naar huis nu, dus nu niet. De Kasco is welwillend met dit idee, zij komen met de volgende alv met een motie waar dit wordt uitgedacht.'

Ivo: 'Misschien is het goed om te zeggen dat wij voor de volgende alv ook gaan controleren.'

Inge: 'Toppie, dan gaan we naar HSVL-intro.'

d. HSV-intro

Inge: 'We gaan nu zoals beloofd over op de actiepunten. Het eerste is de HSVL-Intro. Zoals in het verslag stond was het succesvol, maar uit bijvoorbeeld de CP kwamen verbeterpunten. Zo was er bijvoorbeeld weinig samenhang in de promotie. Wij zelf vonden dat achteraf ook. Ook was er vanuit het CP dat er iets beter gelet moet worden op de volgorden, zoals twee lezingen in een week. Er was een kleine rol - en dat is altijd zo geweest - voor de COACH, en die staan er voor open dat groter aan te pakken. Er waren ook veel dingen goed: er waren veel nieuwe mensen aanwezig op de activiteiten en er waren veel leuke nieuwe ideeën. Er zijn een hoop eerstejaars blijven hangen. Zijn er vragen?'

Charlotte: 'Ik vind zelf dat we op tijd moeten beginnen met het organiseren met activiteiten.'

Inge: 'Ja uiteindelijk gaat het 34^{ste} daar over, maar aangezien wij ook vroeger commissies gaan vormen geven we dat mee.'

Ivo: 'Kunnen eerdere commissies al nadenken over activiteiten in de intro-periode?'

Inge: 'Ja met dat idee heeft Elianne al gespeeld, maar nogmaals, daar gaat 34^{ste} over.'

e. Ledenportaal

Inge: 'Jullie kunnen je allemaal aanmelden, doe dat vooral. Er zijn al wat storingen gemeld. We gaan het aan het 34^{ste} voorleggen om het uit te breiden maar we zijn blij met hoe snel het ging.'

Michael: 'Ik was benieuwd wat jullie bedoelden met Déjà VU?'

Inge: 'De blogs, en de Déjà Vu's überhaupt zodat alles centraal samen staat.'

Elianne: 'Er komt binnenkort ook wat nieuws over de blogs.'

Inge: 'Meld je allemaal aan!'

f. Ledeninitiatieven

Inge: 'Er is dus al iets mee gedaan. De ledenbox heeft veel leuke ideeën ontvangen, en we merkten dat commissies zelf ook leuk vonden dingen te organiseren. Zo blijft het ook bewaard, door het in een bestand te bewaren. We zijn heel positief over hoe mensen innoverend denken. Dus bedankt aan de leden.'

8. Activiteitencommissie

a. Secretarieel halfjaarverslag:

Coen: 'Ik wil graag beginnen met het presenteren van ons halfjaarverslag. Eerst moet gezegd worden dat we een halfjaar hebben gehad, waaronder dus de wisseling van de quaestor. Er waren mensen van onze commissie waardoor we soms niet altijd compleet waren, maar we hebben wel leuke dingen georganiseerd. Dat begon met de samenwerking met de Déjà Vu, daar had onze commissie niet zo veel mee te maken, de verwisseling van de locatie ging heel soepel en snel. Vervolgens was onze eerste activiteit die wij hebben georganiseerd het pompoen snijden. Dit was een succes, en het ging goed met de locatie regelen en promotie. Er waren ook veel eerstejaars. Wat ons opviel was dat het eerst qua promotie niet heel snel ging, maar dat we door mond tot mond reclame veel aanmeldingen kregen. De pinautomaat was niet opgeladen op de dag zelf. De volgende activiteit was de wijnproeverij, daar zal ik iets langer over uitweiden. Uiteindelijk was het een hele leuke activiteit maar de voorbereiding was vrij slecht. Daar hebben we het ook met de commissie over gehad. Het lukte niet een locatie te regelen en er was slecht contact met de sommelier, we probeerden er ook een lezing van de maken en dat is uiteindelijk niet gelukt. Het is daardoor niet helemaal gelukt zoals we dat wilden. Het bestuur stond ons daar goed bij, maar dat hadden we natuurlijk liever niet gewild. De lockdown had ons in eerste instantie gered, omdat het doordat het online ging we geen locatie meer nodig hadden. Het was voor ons als commissie een wake-upcall over wat we moeten doen mede omdat het bestuur zo moest ingrijpen. Kort daarna is ook de quaestor-wisseling geweest. Belangrijke conclusies waren dat we actiever de organisatie van activiteiten moesten aanpakken. Wat we later bij de vergaderingen merkten was dat die niet heel geordend gingen en dat ging daarna beter. Daarna kwam de

weerwolvenactiviteit: die heeft Arjan in zijn eentje opgezet en dat is een beetje langs de commissie heen gegaan, maar het ging heel goed. Die credits mogen naar Arjan. Daarna kwam de nieuwjaarsduik in een nieuw jasje, 'de poolparty' maar daar hebben we een pubquiz van gemaakt vanwege de lockdown. De communicatie tussen de sub en de commissies en bestuur, ging een beetje stroef. We zaten met data, en de partij met wie we in overleg waren konden alleen op vrijdag. Nu staat het in juni. Als kritiek puntje over die communicatie, we hadden als sub die communicatie niet duidelijk, mede omdat er twee abacten in zitten. Heel veel ging heel en weer, dus dat ging tussen neus en lippen door. Maar dat is iets waar we duidelijker over kunnen zijn, tegen mensen die iets minder actief betrokken zijn.'

Inge: 'Zijn er vragen over het secretarieel halfjaarverslag van de ACCIE?

Tommy: 'Ik had vragen over de excursies van de ACCIE, dan vind ik 3 lezingen als je de wijn mee telt best oke. Zijn er plannen voor de excursies?'

Coen: 'We hebben twee die we er willen doen, dus dat willen we inhalen!'

Stemming:

Voor: 40

Tegen: 0

Onthoudingen: 12

Goedgekeurd.

b. Financieel halfjaarverslag

Jasper: 'Ik waardeer van Nimué dat ze hier staat, maar ze heeft vrij weinig voorbereidingstijd gehad om hier te staan.'

Nimué: 'Ik ben nu op de dag 4 weken quaestor, en ik had twee dagen de tijd om Arie zijn deadline te halen. Dus wij hebben een verslag en begroting ingeleverd waar zeker aan gesleuteld konden worden. Ik heb ook sinds dinsdag toegang tot de ING, ik weet precies wat er fout is in de begroting waar ik hier voor sta. Ik heb er kennis van en heb er duidelijk zicht op. Veel wordt al verbeterd.'

Jasper: 'Ja ik wilde je alleen de kans geven, dat het vervelend kan zijn.'

Inge: 'Als er eventuele vragen komen over dingen die Nimué niet heeft gedaan dan zal Arie antwoorden.'

Nimué: 'Eerst het verslag. Ik hoorde net dat we alleen de belangrijke dingen had hoeven opschrijven, maar ik geef toch een korte samenvatting. We hebben niet veel activiteiten georganiseerd die kosten maakten. Er waren vaste kosten voor commissiekleding en rekeningskosten. We hadden 720,88 euro over voor activiteiten, waar we 120 aan hebben uitgegeven. Het pompoensnijden is goedkoper uitgevallen dan begroot, omdat we de pompoenen ver buiten Leiden gehaald, en daar wel benzinekosten voor gedraaid. We hebben 71,26 minder uitgegeven dan gepland. Ook viel de deelnemersbijdrage mee, hierdppr hebben we maar 57,74 uit het eigen potje moeten betalen. We hebben de introbijdrage hier aan besteed. De wijnproeverij viel erg mee, we hebben 15 euro p.p. aangehouden. Omdat er 4 pakketjes niet verkocht zijn hebben we hier iets zelf aan moeten bijdragen wat niet is in begroot. We hebben aan de nieuwjaarspubquiz maar 4,79 euro aan hoeven uitgeven. Uiteindelijk hebben we een bedrag van 598,35 over

voor het komende semester waar we veel mee kunnen doen. We hopen dat de financiën nu beter geregeld zullen zijn. Dank aan Arie voor de hulp, het afgelopen semester.'

Arie: 'Aw, lief.'

Nimué: 'Dan de begroting. Er zal niet veel spannends op staan. Ik hoorde Tommy zeggen dat er meer geld ging naar de ACCIE op de begroting van Arie, maar dat klopt niet want er ging 100 euro naar het intro-potje. Dus het totale bedrag was 1000 euro. 900 euro vanuit de HSVL, en 100 euro uit het intro-potje. Die is uiteindelijk 105 geworden. Van de HSVL bijdrage hebben uiteindelijk 129,66 euro gebruikt. We hebben bij de activiteiten niet veel spannends ingepland. De rekeneningskosten natuurlijk, de commissiekleding is betaald met 80 euro want we hadden toen nog 8 leden. Dan kom je op een bedrag van 234,66 euro. De activiteiten: voor de Herfstij hadden we 144 euro in begroot en uiteindelijk maar 75,74 uit het potje hoeven halen. De wijnproeverij is van 0 euro 60 euro geworden. Verder niet heel veel spannends, behalve als er vragen zijn. Belangrijkste hieruit is dat we voor de pompoenen minder hebben uitgegeven, en er wat bijkomende kosten namelijk de bezinekosten bijkwamen. Hierbij was de deelnemers bijdrage van 5 euro van in totaal 33 mensen, dus dat is 165 euro gerealiseerd. We hadden voor de wijnproeverij 30 pakketjes in begroot. We hebben daar 26 pakketjes verkocht voor 15 euro, en dus een bijdrage uit ons eigen potje moeten halen. Als laatste ging er dus 4,79 naar de nieuwjaarspubquiz.'

Applaus

Michael: 'Toch nog een vraag omdat de volgende activiteiten in begroot staan, misschien kunnen we daar tips aan geven.'

Nimué: 'Ja, voor het ledenweekend, ik heb daar wel plannen over. Je ziet een redelijk hoog bedrag bij het ledenweekend staan. We hebben veel activiteiten die niet veel geld gaan kosten, maar we willen met het ledenweekend groot uitpakken. Voor de borrelboot staat 150 euro in begroot, wat veel te veel is. Dat hou ik bij de hand voor als ledenweekend duurder wordt. Deelnemersbijdrage valt misschien hoger uit dan vorige jaren.'

Michael: 'Als je naar het tabje grote activiteiten wil gaan. Daar is 100 gerealiseerd.'

Nimué: 'Ja dat is een aanbetaling geweest. We rekenen op veel deelnemers, 47.'

Daphne: 'Er staat nu dat je winst gaat maken maar dat is niet de planning toch?'

Nimué: 'Nee, ik had daar nog geen kans toe voor de alv.'

Ivo: 'Ja: dat je zegt dat je 150 euro reserveert voor de borrelboot... Je kan het ook a; verplaatsen.'

Nimué: 'Ja daar ben ik mee bezig, dat is ook omdat we het nog niet helemaal concreet hadden met het ledenweekend.'

Jan: 'De hoofdbegroting: het gaat erom dat dat activiteiten en specificatie 100 euro verschillen. Die moet je er bij zetten.'

Nimué: 'Ja daar was ik bij aan het twijfelen, dit is puur de HSVL-bijdrage.'

Jan: 'Ja je veegt hem er samen, dus zet het er even onder. Ziet er verder goed uit!'

Nimué: 'Wordt alleen maar beter.'

Stemming:

Voor: 40

Tegen: 0

Onthoudingen: 12

Goedgekeurd.

9. Archiefcommissie

a. Secretarieel halfjaarverslag

Lianne: 'Ik ga het kort houden er is ook niet zo veel te zeggen. We zijn geformeerd met een heel aantal oude lullen waarvan de helft niet aanwezig is in deze zaal. We hebben het commissieweekend gepland en ook doen we nog elke maand uit de oude doos, we gaan elke zoveel weken door het archief spitten. We hebben de achterlijke assessoren meme pagina op instagram weer op nieuw opgestart. Daarnaast hebben we het seksstandje van de maand geïntroduceerd met dank aan onze Kimman. Heb je suggesties dan mag je dat altijd doorsturen aan de mail. Verder gaan we bezig met de posters van de PropCo in de spotlight zetten.'

Amal: 'Waarom dit lettertype?'

Lianne: 'Dat is traditie!'

Stemming:

Voor: 42

Tegen: 0

Onthoudingen: 10

Goedgekeurd.

10. Carrièrecommissie

a. Secretarieel halfjaarverslag

Daphne: 'Het is spannend voor de Carrièreco omdat dit de eerste keer is dat we er zijn. We begonnen het jaar met veel brainstormen, we hadden bijna te veel ideeën. We begonnen met een introactiviteit die niet goed werd bezocht. Dit is een rode draad, veel activiteiten hebben geen hoge opkomst. Verder hebben we ook een stagetocht georganiseerd wat leuk was. Ook hebben we een alumni activiteit georganiseerd welke goed werd bezocht.'

Stemming:

Voor: 43

Tegen: 0

Onthoudingen: 10

Goedgekeurd.

b. Financieel halfjaarverslag

Lianne B.: 'Het is de eerste keer ook dat we onze begroting presenteren. Het is allemaal niet zo spannend eigenlijk, de borrelhapjes waren iets duurder

dan verwacht bij de alumniactiviteit, maar wel lekker. We hadden eerst geen cadeaus voor de sprekers in begroot maar wilden ze toch bedanken, dus vandaar dat het zo gerealiseerd is. Verder is het belangrijk om te noemen dat de alumnibijdrage en HSVL bijdrage uitgesplitst staan omdat de alumnibijdrage alleen naar alumniactiviteiten gaan.'

Jasper: 'Je geeft goed aan dat alumnibijdrage voor de alumni is, maar dan realiseer je het weer met de HSVL-bijdrage.'

Lianne B.: 'Ja, dat had uitgesplitst moeten zijn!'

Tommy: 'Ik zie het even snel. Jullie zijn een carrièrecommissie die geen geld hebben in begroot voor een carrièredag.'

Lianne B.: 'Ja we verwachten niet veel kosten te maken, dat willen we betalen uit een kleine deelnemers bijdrage. Dit ook om mensen te motiveren om te komen. De collegetour leg ik zo uit.'

Tommy: 'Oké.'

Lianne B.: Hier nogmaals de eerste alumniactiviteit. Hier waren de kosten wat lager en was ik dus vergeten de bedankjes in te begroten. Aan de tweede alumnidag hebben we nog geen geld uitgegeven. Dat speeddaten met alumni staat hier wel, maar daar zal geen geld naar toe gaan. Hier zie je collegetour, dat is super leuk maar geheim. Het wordt duurder dan hier staat, maar we zijn bezig met het aanvragen van fondsen. Daarom dat er ook veel geld staat in begroot. Credits naar Inge en Arie die hier bij helpen, het wordt heel cool. Deze alumniactiviteit hoort 3 te zijn, we weten nog niet wat het wordt. Carrière dag gaat wel geld kosten, maar dat wordt dus betaald met een kleine deelnemersbijdrage van 5 euro.

Mazarine: 'Waarom is de collegetour zo duur?'

Lianne B.: 'Het wordt supercool, maar daardoor ook heel duur.'

Ivo: 'Hebben jullie nagedacht om te werken met European City of Science?'

Lianne B.: 'Daar hebben we zeker over nagedacht. Super goed zelfs.'

Jan: 'Ik zou HSVL bijdrage gewoon 600 euro maken. Jullie besteden wel aan alumni.'

Lianne B.: 'Maar dat is omdat het alleen naar alumnibijdrage mag.'

Jan: 'Ja maar in de hoofdbegroting van de vereniging staat dat er 600 euro bijdrage naar de carrièrecommissie gaat. Je moet gewoon in je achterhoofd houden dat er daarvan een deel naar de alumni gaat.'

Lianne B.: 'Oke, duidelijk.'

Stemming:

Voor: 42

Tegen: 0

Onthouding: 10

Goedgekeurd.

11. COACH

a. Secretarieel halfjaarverslag

Nova (*ingebeld*): 'Hoi allemaal. Ik hoor dat jullie al een lange avond hebben, ik ga het lekker kort en bondig houden. Ik sta hier voor de COACH, we hebben een hele leuke commissie van 8 leden in totaal. We hebben in totaal 4 activiteiten georganiseerd. Als eerste hebben we een pubquiz

georganiseerd en er was een goede opkomst. Toen konden we maar tot 10 uur doorgaan. Daarna hebben we EJB1 georganiseerd in de Eeuwige student, en dat was super chill. We hadden daar ook veel eerstejaars. Als derde hebben we een samenwerking gedaan met de Feestcommissie. We wilden de ouderdagen fysiek doen maar dit kon niet. Online hebben uiteindelijk geen ouders afgezegd, en ook weer de borrelboxen waren een groot succes. De docenten hebben zich ook nog vast kunnen houden aan het programma. Hopelijk kan het volgend jaar wel fysiek. Morgen hebben we al weer de EJB II en dat is in de Bruine Boon. Lekker dicht bij centraal. Hopelijk kunnen we de samenwerking met de commissie voortzetten en ik hou heel erg van deze mensen.'

Thirza: 'Zijn jullie al bezig met de voorbereidingen met EJW en een eerstejaarstraject waar de COACH misschien een grotere rol gaat spelen?'

Nova: 'Vorige vergadering is het wel al geopperd, maar we hebben nog geen concrete ideeën. Misschien dat wij een overkoepelend orgaan worden voor de andere commissies. Eerstejaarsweekend gaat goed en daar gaan we morgen over vergaderen. We zijn ook al bezig met vervoer.'

Stemming:

Voor: 39

Tegen: 0

Onthoudingen: 13

Goedgekeurd.

b. Financieel halfjaarverslag

Caroline: 'Ik heb een vlek op mijn shirt door de pasta bolognese. Over de begroting, er is niet super veel veranderd ten opzichte van vorig jaar. Bij EJB1 is er alleen geld uit gegaan naar de hapjes. De activiteit met de FeestCo, de karaoke, was online dus daar is geld gespaard. Voor de tweede eerstejaarsborrel is 50 euro in begroot. Dat staat op de meest recente versie. We hebben voor de intro de pubquiz gehad, en dat geld is uit het eerstejaarstraject gehaald, zoals bordjes voor de pubquiz en een winnaarsprijsje. De ouderdagen staan hier nog fysiek in begroot maar ik heb ook een online versie ingeleverd. In plaats van de 10 euro zou het dan 7,50 euro worden. Het is gewoon goedkoper uitgevallen omdat we dan geen geld zouden uitgeven aan lunch en hapjes, en de deelnemerskosten zouden dan omlaag gaan. De bedankjes zijn 30 euro duurder geworden omdat er een docent meer was.'

Lianne: 'Wil je nog een tabje doen? Of was je al klaar. Het stond nog niet in het verslag van EJW maar er zijn al kosten gemaakt ook van vorig jaar, aanbetalingen en dat soort dingen. Gaat er weer iets met bussen gedaan worden?'

Caroline: 'We zijn eigenlijk niet van plan bussen te gebruiken.'

Lianne: 'Hou het er gewoon uit bij de begroting in het algemeen. En let op het tappen.'

Jasper: 'Je hebt je inkomsten al volledig gerealiseerd. Schoonheidsfoutje.'

Caroline: 'Ah, oke, prima!'

Stemming:

Voor: 39

Tegen: 0

Onthoudingen: 13

Goedgekeurd.

Amal en Zeynep verlaten de zaal.

12. Déjà Vu redactie

a. Secretarieel halfjaarverslag

Enzo: 'Ik sta hier namens de Déjà Vu. Als redactie zijn we bezig geweest met van alles, en de commissie sfeer is fantastisch. Het eerste wat we deden was de laatste uitgave van vorig jaar samen met de ACCIE. Daarna zijn we begonnen met onze eerste eigen editie 'vergane glorie' die je nog steeds kan ophalen op het hok. De editie kwam in mijn optiek vrij voorspoedig rond. We wisten al snel, dit gaat hem worden, en dat werd hem ook. Het werd vormgegeven met een filmlancering. Met een prachtlezing van Leander den Boer, nog steeds geen oud-lid. Helaas viel de uitkomst tegen. Op dit moment zijn wij druk bezig met de volgende editie, dat is fantastisch. We overspoelen met goede ideeën. Verder de bestuursinterviews gedaan. De blogs staan online, daar komt binnenkort nog meer fantastische dingen uit. De podcast is in volle gang, de eerste gast is Bart van den Boom. Dat gaat wat worden. Misschien zelfs deze week al. Voor de rest hopen we dat de podcast, sociale media en onze geschriften goed bevallen. Ik dank u voor uw tijd.'

Ivo: 'Heel kort, komen er nog vrienden van de Déjà Vu bij?'

Enzo: 'Op dit moment stagneert het. Ik geloof één erbij en één eraf. We gaan er dingen mee doen, dat wordt fantastisch.'

Caroline: 'Waar wordt de podcast gepubliceerd?'

Enzo: 'Op spotify!'

Stemming:

Voor: 40

Tegen: 0

Onthoudingen: 10

Goedgekeurd.

Amal en Zeynep komen weer binnen

b. Financieel halfjaarverslag

Arie: Déjà Vu dan. Er zijn wat extra betalingen gedaan. In eerste instantie werd Blad NL niet afgeschreven, maar dat is nu wel weer gebeurd. Zijn er vragen over deze tabellen op deze tab? Dan gaan we naar de volgende. Deze kunnen inmiddels ingevuld worden. De bijdrage van de Vrienden van de DV kan binnenkort worden gerealiseerd en ik heb een bonnetje van Enzo met eten en drinken van de film.'

Stemming:

Voor: 42

Tegen: 0

Onthoudingen: 10

Ivo: 'Je moet nog een incasso toevoegen.'

Arie: 'Ja, oke!'

Dirk: 'We willen deze alv natuurlijk uitzitten, maar kunnen we niet tegelijk stemmen?'

Michael: 'Nee.'

Jan: 'Nee'

Nimué Meijer, Coen de Witt Wijnen, Pim Schoonebeek, Claartje van t' Hof, Lianne Bubbert, Charlotte Schuite, Kjeld Botter en Nick Velt vertrekken uit de zaal.

13. Feestcommissie

a. Secretarieel halfjaarverslag:

Claudia: 'Ik heb vier activiteiten kort te bespreken. Het wisselfeest was een Hippie-thema, en je kon zowel online als aan de deur betalen. Mensen moesten een qr-code scannen. Iedereen vond het leuk. Er zijn een paar dingen misgegaan, zo moesten mensen best lang in de kou buiten in de rij staan. Daar konden wij niks aan doen, want niet iedereen had hun voor- en -achternaam gegeven. Ten tweede was er een verstopping bij de gaderobe omdat die persoon heel sloom was en omdat de qr-codes gecheckt moesten worden door de Next. Een mispunt waren de muntjes, er waren te veel muntjes uitgedeeld. Er waren wat mensen die iets te veel hadden gedronken. Toen kwam het feest met CoDe, dat was ook in de Next, en ook weer van 20:00-24:00. CoDe wile een band hebben in de bovenzaal, maar wij wisten dat het slim was om boven en beneden dezelfde muziek te hebben. De kaartjes waren goed verdeeld tussen de HSVL en CoDe. Om te leren van onze vorige fouten besloten we fysieke kaartjes uit te delen, dan mocht je meteen doorlopen. In de boven-WC werd gerookt en er waren een paar Minervanen. Er waren ook iets te veel mensen binnengelaten. De samenwerking met CoDe was niet ideaal want ze wilden de hele tijd met bestuur praten en niet met ons. Ze waren best arrogant. De derde activiteit was de karaoke avond, maar toen kwam de coronagolf en daardoor moest het online. Voor het feest hadden we een teams meeting zodat mensen de drankspel regels konden bijhouden. De karaoke borrel was gezellig maar het had een lage opkomst vanwege de online activiteit. De pubquiz was in samenwerking met de ACCIE, en we waren eerst bezig met de ACCIE voor een andere activiteit. De communicatie was niet ideaal, want er waren twee abacten die tegelijk iets wilden doorgeven. Verder was het goed, opkomst was beter dan bij de vorige online activiteit.'

Stemming:

Voor: 33

Tegen: 0

Onthoudingen: 11

Goedgekeurd.

Nick Velt is terug in de zaal.

b. Financieel halfjaarverslag

Bart: 'Zoals jullie kunnen zien hebben we helaas verlies gemaakt aan het wisselfeest. Het bedrag hier klopt niet helemaal, dat is in mijn laatste begroting wel kloppend. Daarom staan er ook nul bedragen in begroot. Dit zijn de rekeningkosten tot nu toe.'

Jasper: 'Je hebt op dit moment niks in begroot qua activiteiten, in ieder geval wat hier staat?'

Bart: 'Ik wist niet dat deze activiteiten door zou kunnen gaan dus ik heb niks in begroot. Ik hield rekening met corona.'

Jasper: 'Ja, het kan dat dingen niet door gaan maar hier hoort alsnog wel iets in begroot te staan. Dan realiseer je dat op die manier.'

Ivo: 'De rest van het geld staat bij het gala?'

Michael: 'Op dit moment valt er niks over te zeggen omdat er niks staat in begroot.'

Bart: 'Ik hou er rekening mee dat er geen geld gaat naar al deze activiteiten. Alles gaat naar het gala, daar heb ik misschien een fout.'

Jasper: 'Je heb een HSVL bijdrage bij het wisselfeest. Maar de inkomsten staan op 0. Behalve dan de bijdrage vanuit CoDe, die hoort hier niet te staan, je HSVL bijdrage moet hier wel staan.'

Bart: 'Nou dit is het wisselfeest, waar we dus verlies hebben gedraaid door het weggeven van de muntjes.'

Tommy: 'Is er nog ergens gespecificeerd hoeveel geld er is verloren met de muntjes?'

Bart: 'Ja op mijn laptop ergens, 127,50 euro. Ook omdat de locatie is duurder uitgevallen, dan verwacht. Dan heb je licence to party, wij hadden 488 euro zelf verkocht aan kaartjes, maar omdat wij 29 kaartjes over hadden, hebben we die aan de deur verkocht met een euro meer. Toen kwam CoDe met het idee om de kaartjes te verkopen aan de deur en ook de pin te gebruiken. Zij wilden al het geld via hun laten lopen. Omdat de samenwerking suboptimaal was, dacht ik laat het hun probleem zijn. Vandaar ook dat onvoorzien leeg is.'

Jan: 'Heb je van CoDe nog een overzicht gekregen? Mag ik die bij de Eind-alv zien?'

Bart: 'Ja is goed. Het puntje karaoke is leeg, ik was nog bezig met dit begroten omdat het een online activiteit werd. Dat leek me niet nuttig om in te begroten. Er staat bij semester II nog de activiteit op 4,80 euro, dit is de oude versie.'

Michael: 'Wil je de naam van het feest hetzelfde trekken op beide tabbladen?'

Bart: 'Is goed.'

Jasper: 'Kunnen we nog vooruit kijken?'

Bart: 'Dat is nog niet accuraat. Wat er nu staat bij het gala is een oud cijfer wat niet klopt.'

Jan: 'Kan je nu toelichten wat het nu wel is?'

Bart: 'We hebben nu de offerte gekregen, als je wil kan het zo met mijn laptop erbij pakken.'

Ivo: 'Het is nu goedkoper. Ik denk dat de HSVL-bijdrage die hier staat wel naar het gala gaat. Wij kregen pas een fatsoenlijke offerte toen wij een inschatting konden geven hoeveel mensen er kwamen.'

Michael: 'In mijn jaar hadden we al moeite met 150 mensen.'

Bart: '165 mensen zijn geïnteresseerd.'

Ivo: 'Dat is conservatief, dat kan 180 worden.'

Bart: '82% van de mensen wil komen naar het diner, volgens de enquête.'

Jan: 'In principe betaal je 75 euro p.p voor het gala en diner.'

Bart: 'Nee, die kosten worden lager. Maar je kan kiezen of je naar het gala wil, of dat je ook een diner wil.'

Jasper: 'Ka dat is geruststellend, want zoals het hier staat betaal je 115 euro persoon.'

Jan: 'Er stond in het financieel verslag dat er gerekend wordt op 150 man. Als er minder man komen wordt het dan duurder?'

Bart: 'Tot 120 man bleef de prijs hetzelfde.'

Jan: 'Dit... we kijken naar iets wat veruit niet meer klopt, maar het stemt me ongerust omdat er heel veel geld in omgaat.'

Thirza: 'Maak een schaduwverslag waar je pessimistische visie in opent. Ik weet dat dit optimistisch is.'

Jasper: 'Dit gedeelte klopt gewoon niet. Het overschot staat in begroot maar dat overschot staat dan niet bij het CoDe feest. Maar dat mag je wel realiseren. In de rest van de begroting staan er geen activiteiten in begroot, dus dan ga je ervan uit dat het Gala de enige activiteit wordt.'

Bart: 'Dat is wel het plan ja.'

Dirk: 'We kunnen stemmen op een onder voorbehoud met een schaduwbegroting en als we tegenstemmen gaat hij samen met Arie zitten.'

Inge: 'Onder voorbehoud stemmen over het financieel halfjaarverslag en tussenrealisatie van de Feestco.'

Stemming:

Stemmen tegen: 5

Stemmen onthoudingen: 26

Stemmen voor: 12

Niet goedgekeurd.

Inge: Dus Arie gaat met Bart zitten voor een nieuwe versie.

14. Grote Reiscommissie

a. Secretarieel halfjaarverslag

Kenny: 'We gaan naar de Adriatische Zeekust. Onze planning is iets later compleet dan we wilden. We wilden pas een bestemming kiezen als onze eerstejaars erbij waren, daarom kwamen we in oktober met een definitieve bestemming. De bestemming heeft historische belangen. We hebben ook woord gekregen van de twee docenten die mee gaan waaronder Luuk de Ligt. We zullen dit jaar 40 mensen meenemen in plaats van de 35, zoals in de 2 voorgaande jaren. Het getal was daarvoor ook altijd 40. Verder hebben we ook corona op de agenda staan, waarbij de updates van de landen goed

behandeld worden. We hebben ook een nieuwsbrief die we naar de mensen sturen die mee gaan.'

Lucas: 'Waarom werkt een treinreis niet goed?'

Kenny: 'De trein sluit slecht aan op Triëst en dat was heel erg duur.'

Jasper: 'En het duurde heel erg lang, je zou meer dan een dag aan het reizen zijn.'

Stemming:

Voor: 33

Tegen: 0

Onthoudingen: 9

Goedgekeurd.

Femke Kahlmann gaat weg.

b. Financieel halfjaarverslag

Jasper: 'Je kent mij als iemand die kritiek levert bij de alv, maar ik heb hier nog fouten in staan. De deelnemersbijdrage wordt iets hoger en daarmee onvoorzien ook. Voor de rest klopt alles wat hier staat wel. De specificaties komen we zo bij. We verwachten geen kosten te hebben voor de eerste dag in Triëst, en verder proberen we een realistische schatting te maken. Verder heb ik hier vergeten mijn rekeningskosten mee te sturen. Vliegreizen heen hebben we alleen nog een aanbetaling voor gedaan. Verder hebben we een trein van Ljubljana naar Triëst gepland. We hebben ook dingen gerealiseerd. Split-Dubrovnik is nu boven verwachting gerealiseerd. Ook de terugvlucht is gerealiseerd. Bij beide vluchten is geen extra ruimbagage ingerekend. Mochten mensen dit wel willen wordt dit onderzocht. Dan de verblijfskosten, deze waren lastig. Italië is altijd aan de duurdere kant. Split valt iets lager uit omdat het een goedkope stad is. We zitten op twee locaties in Split die op een minuutje van elkaar zitten omdat er geen plekken zijn.'

Chris: 'Je zegt dat de HSVL bijdrage niet zo groot is maar hier staat dat wel.'

Jasper: 'Schoonmaakfoutje, wordt aangepast!'

Jan: 'Was er aangegeven dat er geen ruimbagage was?'

Jasper: 'Ja.'

Michael: 'Als mensen dat wel willen, hoe wordt dat berekend?'

Jasper: 'Via een formulier, als ze dat willen. Naar hen zal een tikkie worden gestuurd. Kosten bij easyjet zijn 33 euro per persoon.'

Jan: 'Bij Rusland kregen we het voor een docent van international studies niet vergoed.'

Jasper: 'Ik heb hier ook geen instituutbijdrage in begroot, omdat we lang niet wisten wie er mee gingen.'

Stemming:

Voor: 33

Tegen: 0

Onthoudingen: 9

Goedgekeurd.

15. Kleine Reiscommissie

a. Secretarieel halfjaarverslag

Mazarine: 'Ik ga echt mijn best doen, om het snel te vertellen. De Kleine Reis is dit jaar gestart met het doel de schade van vorig jaar in te halen. De eerste reis ging naar München. Corona had al snel invloed. Het begon dat in Duitsland de 2G maatregelen van start ging met een sneltest. Ook gingen de kerstmarkten niet meer open en gingen de nachtclubs dicht. Iedereen moest zich elke dag sneltesten. We hebben de VBA gebruikt om dit uit te lichten en gelukkig werkte iedereen goed mee. Gelukkig mochten we van de uni gaan en hier hebben we rekening mee gehouden. De eerste Kleine Reis heeft ons ook positieve en negatieve punten geleerd: positief waren de zelftesten en sneltesten en niemand kreeg corona. Verbeterpunten waren de communicatie tussen commissieleden en we merkten dat niet elk commissielid op de hoogte was van de route. Ook werkt 4g niet altijd mee, misschien is een ouderwetse kaart een oplossing. Ook willen we geen stadwandeling niet meer doen vlak na aankomst. Verder merkten we bij bijvoorbeeld een speurtocht dat niet iedereen evengoed mee doet, we willen voortaan per groepje iemand toewijzen die toeziet dat iedereen mee doet. Ook willen we de sleutels beter verdelen, net zoals de vrije tijd en etenstijd. Verder is alles goed gekomen, ook dankzij medewerking met bestuur.'

Stemming:

Voor: 30

Tegen: 0

Onthoudingen: 12

Goedgekeurd.

b. Financieel halfjaarverslag

Marien: 'We kunnen kort er door heen gaan, een belangrijk ding is de onzekerheid over de eerste reis. Niet alle plekken voor de reis waren gevuld. Daardoor moesten we nog mensen zoeken, en wij gingen kaartjes doorverkopen. We hebben constructies bedacht zodat zo veel mee mensen konden en mensen hun geld terugkregen. Wij probeerden geld terug te krijgen voor onze vertraging. Dat was al het nuttige. Verder hebben we veel geld overgehouden, omdat gezamenlijk eten goedkoper was en omdat sommige activiteiten omgegooid moesten worden. Ik heb nog geen toegang tot de rekening, vandaar de rekeningkosten, en daarbij wil ik Arie bedanken voor alles doen.'

Tommy: 'De HSVL bijdrage is lager, komt er een restitutie voor de deelnemers?'

Marien: 'Nee als we geld terug zouden krijgen voor de treintickets zouden we dat betalen, maar nu schuiven we het mee naar de volgende reis.'

Michael: 'Mensen die mee gaan naar de tweede reis krijgen nu indirect geld van het kaartje van de eerste reis.'

Arie: 'Nee, dat geld komt uit opleidingssubsidie, niet uit deelnemersbijdrage.'

Tommy: 'Het feit blijft dat mensen te veel hebben betaald.'

Marien: 'Al het geld wat mensen hebben betaald, is opgegaan. We hadden besloten alle HSVL-bijdrage door te schuiven naar de tweede reis zodat deze ook met corona een veilige reis kan worden.'

Jan: 'Heel verstandig!'

Ivo: 'Ik weet niet hoe lang het nog gaat duren tot je bij de ING kan, maar misschien kan je tot die tijd werken met uitdraaien.'

Arie: 'Het moet deze week gefixt!'

Stemming:

Voor: 33

Tegen: 0

Onthoudingen: 9

Goedgekeurd.

16. Propagandacommissie

a. Secretarieel halfjaarverslag

Michael: 'De PropCo heeft niet stilgezeten, we bestaan niet uit dezelfde samenstelling als aan het begin van dit jaar. Emile heeft ons verlaten maar drie mensen zijn er bij gekomen. We hebben weer veel promotie gedraaid en hebben weer besloten met het puntensysteem te werken. We hebben afgezien van Microsoft forms en zijn overgestapt naar een invulbaar PDF. Dit werkt best wel goed. Qua vormgeving was het afgelopen halfjaar een beetje rommelig vanwege de kleine commissie. Hopelijk zijn de volgende activiteiten weer fysiek. Naschrift, we hadden een aantal problemen maar we hadden geluk dat Elianne en Diura promo hebben gemaakt, en nu een paar mensen hebben die ons komen versterken.'

Stemming:

Voor: 32

Tegen: 0

Onthoudingen: 10

Goedgekeurd.

17. Symposiumcommissie

a. Secretarieel halfjaarverslag

Niek: 'Goedeavond, het is een beetje laat. Eigenlijk begonnen we optimistisch aan het nieuwe jaar, daardoor hadden we een hele leuke lezing in de introductieperiode. Het enige was de betaling met een hele lange mailcorrespondentie. Nu met het kroegencollege en het symposium zijn we voorzichtig bezig. Het kroegencollege is dus ook online ook al zijn de kroegen open. Het symposium wordt wel fysiek en we hopen dat alles goed gaat. Voor het kroegencollege werken we samen met Itawana. Dat gaat prima. Ik hoop jullie allemaal te zien 10 februari. Amal is een hele goede praeses. Daphne natuurlijk oud-bestuurslid en heel professioneel als bestuurslid. En de assessoren doen het ook heel goed, zoals Dies. Rosa komt altijd met goede sprekersuggesties.'

Stemming:

Voor: 29

Tegen: 0

Onthoudingen: 10

b. Financieel halfjaarverslag

Daphne: 'Bijna alles wat hier staat klopt niet helemaal meer. Het wordt aangepast, voor de rest. Hier zie je de introactiviteit maar we zijn het

bonnetje kwijt dus dat wordt niet gerealiseerd. ER was ook een miscommunicatie tussen Arie en ik en het geld komt nu uit het intropotje. De sprekers kosten geen geld dus dat geld gaat naar de borrelboxen. Het symposium gaan we wel livestreamen, zodat we voor zo veel mogelijk mensen het symposium beschikbaar te maken. Dit zal 350 kosten, en daarom is de locatie verlaagd naar 800 euro, de drankjes naar 375 en de sprekers verlaagd naar 200.

Michael; 'Het kroegencollege is samen met Itawana, maar er zijn borrelboxen. Levert Itawana hier ook geld voor?

Daphne: 'Nee, we hebben gezegd dat ze het zelf moeten regelen.'

Stemming:

Voor: 29

Tegen: 0

Onthoudingen: 10

Onder voorbehoud (toevoegen van het intropotje) goedgekeurd.

18. Richtlijnen ALV-voorzitter

Dirk: 'Wil ik heel graag doorschuiven naar de volgende alv.'

Jan: 'Wij ook Dirk!'

19. Diescommissie en Propagandacommissie

Inge: 'Met de volgende hamerslag benoem ik Ruben Snoek als voorzitter, Kjeld Botter als abactis, Suzanne van de Spijker als quaestor, Chris Voskamp als assessor media en Floris van Adrichem, Sarah van Leeuwen en Caroline Ottenbros als assessoren van de Diescommissie!'

Inge: 'Niet te min, en met veel dank voor hun sollicitaties... Hamer ik Ivo Kostons, Sanne van Ulden en Rowany Molengraaff in als vormgevers van de Propagandacommissie.

20. W.V.T.T.K.

Inge: 'Is er nog een puntje?'

Bryan: 'Emile moet nog uithamerd worden uit de propco!'

Inge: 'Ik hamer uit Emile Overduin als vormgever van de propco.'

21. Rondvraag

22. Sluiting

Inge: 'Hierbij sluit ik de alv om 21:54.'